
Grundejerforeningen Bangsboparken: 

 

Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Bangsboparken. 

 

Tid: Mandag den 9. nov. 2015 kl. 20 – 21.30. 

Sted:  Bangsboparken 51 (Anna Walus). 

Deltagere: Anna Walus (Bangsbo Holm)nr. 51 (annawalus@hotmail.com), 

Henrik Hansen (Høje Bangsbo) nr. 4 (info@xn--trkassen-

k0a.dk) og Lene Friis Kanstrup (Bangsbo Bakker) nr. 33 

(friiskanstrup@gmail.com).  

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden.  
 

Ad.1: Dagsordenen blev godkendt.  
 
 

2. Nedsivningsproblemer: Evaluering af resultatet af sugningen af 
fodboldbane - samt beslutning om igangsættelse af etablering af dræn et 

enkelt sted i mellem hækkene mellem lejligheder og rækkehuse. 
 
Ad.2: Efter forrige møde havde bestyrelsen et arbejdsmøde med gartner 

Martin Vang, hvor vi bl.a. kiggede på situationen omkring den megen 
vand på og omkring toppen af fodboldbanen. Ved denne lejlighed gjorde 

Martin Vang os opmærksom på, at der muligvis var et dræn under 
fodboldbanen. Efterfølgende blev entreprenør Linda-Balle kontaktet. De 
fandt drænet og sugede den megen jord ud, som sad i klemme. Lindå-

Balle sugede ved samme lejlighed sandfangene langs stamvejen rene 
efter bl.a. et par vintres saltning. 

Vi forventer en forbedring af nedsivningsproblemerne ved fodboldbanen 
og vil holde øje med, hvordan det vil arte sig i de våde måneder i 

efteråret og vinteren.  
 
Ved arbejdsmødet med gartner Martin Vang blev endnu et problem med 

nedsivning undersøgt. Det drejede sig om stien mellem hækkene mellem 
lejligheder og rækkehuse i Ejerforeningen Bangsbo Bakker på højre side 

af stamvejen. Stien er meget præget af vand og vandet løber også ind i 
de tilstødende haver. Martin Vang foreslog en afhjælpning af problemet 
ved at nedgrave et dræn og koble dette på det eksisterende afløb. Prisen 

ville ligge på omkring 8-10.000 kr.  
Ved bestyrelsesmødet blev det besluttet, at Lene ringer til Martin Vang 

ang. drænet, som vi gerne vil have lavet til foråret, når jorden igen er tør 
og dermed bedre kan holde til bl.a. kørsel med mindre gravmaskiner og 
lign.. Ved samme vil lejlighed vil der blive spurgt til vores 

vedligeholdelsesaftale, som udløber i år. Kan denne fornyes og til samme 
pris (ca. 130.000 kr. årlig)? 

 
3. Legeplads. Aftalen med Indu udløber pr. 31. okt. 2016. Vurdering af 

tidligere videresendte materiale fra Indu om pris for forlængelse af 

vedligeholdelsesaftale.  
 



Grundejerforeningen Bangsboparken: 

 

Ad.3: Vi talte om tilbuddet og vil vende tilbage til det igen senere.  
 

4. Skilte. Anna har undersøgt mulighederne for at få et nyt skilt med 
”Legende børn” ved indkørslen til Bangsboparken.  
 

Ad.4: Anna har fået et fint tilbud på et skilt med galge og nedgravning i 
græs pr. stk. 3687,50 kr. inkl. moms.  Anna vil tale med skiltemanden 

om, om dette skilt evt. kan sidde på samme skilt som det eksisterende 
”30 km. i timen” skilt, sådan at vi undgår en skilteskov. Hun vil ved 
samme lejlighed spørge på et mindre men tilsvarende skilt, som kan står 

på stamvejen, som en ekstra påmindelse til bilisterne.  
 

 
5. Administration: post, bank, evt. regninger samt saldo (dags dato) 

 

Ad.4: Anna har modtaget samtlige papirer fra tidligere kasserer Max 
Hedemann og Anna vil nu tage kontakt til Nordea for at få gjort den nye 

bestyrelse betalingsdygtig.  Anna orienterer Henrik og Lene om det videre 
forløb. Dags dato er endnu ikke mulig at angive, idet vi endnu ikke har 
adgang til kontoen.   

 
6. Fremtidige møder 

 
Ad.6: Mandag den 11. januar kl. 20.00 hos Lene i nr. 33.  
 

 
7. Eventuelt 

 
Ad.7: Intet. 


